
Zápis ze schůze Školské rady 
 

Datum konání: 29. 11. 2018 

Přítomni:  Mgr. Eva Vyhnánková, Mgr. Daniela Skopalová, Jana Velová, Mgr. Jana Rychlíková, 
Zdeněk Šibrava 

Libuše Mikynová - omluvena 

Hosté:  Mgr. Renata Novotná 

 

Navržený program:  

- přivítání nových členů Školské rady paní Mgr. Jany Rychlíkové a Zdeňka Šibravy a nové paní 
ředitelky Mgr. Renaty Novotné 

- schválení výroční zprávy 
- situace ve školní jídelně 

 

Průběh schůze: 

- jednomyslně schválena výroční zpráva 
- paní ředitelka informovala o plánované změně školního řádu (od nového školního roku) 
- projednána situace ve školní jídelně, plánované personální změny, příprava svačin pro děti, 

plíseň ve školní kuchyni – návrh použít „chytrou houbu“ (nátěr na stěnu) 
- Pan Zdeněk Šibrava otevřel diskusi na téma autobusová doprava – návrh uzavřít stálou 

smlouvu s jedním dopravcem 
- diskuse o možnosti používání telefonů ve škole 
- vznesen dotaz na fungování a práci školního parlamentu 
- Mgr. Jana Rychlíková navrhla přehodnotit způsob využívání finančních prostředků Sdružení 

rodičů – část prostředků rozpočítat na třídy – možnost využívat tyto prostředky budou na 
rozhodnutí třídy, potažmo třídní 

 

Podpisy zúčastněných: 

-  

 


